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Interpelacja

W imieniu mieszkanc6w Wloclawka pragng prosii o jak naiszybsze

uruchomienie shze2onego kEpieliska na pla2ach nad J. Wikaryjskim, z kt6rych

korrysta wielu mieszkaric6w Wodawka i okolic.

Proszg takie o uruchomienie specjalnej linii autobusowej obsfugiwanej przez lvPK,

kt6rq bgd4 mogli dojeid2ac niezmotoryzowani wloclawianie.


